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A törvényjavaslat 10 .§ (2) c) pontja a következőképpen változik :

c) „az erdőről és az erdő védelméről szóló 1996 . évi LIV. Törvényben (a
továbbiakban : Evt.) meghatározott fakitermelésből származó energiaforrás
felhasználásával történő villamosenergia-termelés, a 168. § (7) bekezdésében
foglalt kivétellel" .

Indoklás
A pont teljes törlését javaslom, mert a támogatási rendszerből azokat a termelőket

kizárja, akik hagyományos erdőkből származó fát kívánnak energiaforrásként felhasználni .
Ezzel nem a VET-nek kell foglalkoznia, hanem az erdőgazdálkodásról szóló jogszabálynak .
Ez egyébként teljesül is, amennyiben az erdőkből a hatályos jogi szabályozás szerint csak
akkor és csak annyi fát szabad kitermelni, amennyit a tartamos erdőgazdálkodás
követelményeit szem előtt tartva az erdészeti hatóság megenged . Az sincs tisztázva, hogy
csak a főtermékekre, vagy a melléktermékekre is vonatkozik-e .
Szükséges az egész c) pont törlése azért is mert a bekezdés hatályba lépése esetén

a vélhetően így is nagy profittal működő szenes erőművek a biomassza piac
diszkriminatív szabályozása miatt további előnyhöz jutnak az új belépőkkel
szemben .
Konzerválódik a magyar zöldáram-termelő struktúra, nem alakul ki a hatékony
kapacitásokat piacra juttatni képes verseny
Az erdőgazdaságok (elsősorban az állami vállalatok) piaca beszűkül, értékesítési
nehézségek elé néznek
Tovább fokozódik a biomassza külföldi országokba történő exportja, ami
megfosztja Magyarországot attól a lehetőségtől, hogy saját megújuló
energiaforrásaiból saját céljai kielégítésére áramot termeljen .
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